

Metadata: Environmental Penalty Annual Report

Title	Environmental Penalty Annual Report
Abstract	<p>French text follows English / Le texte français suit l'anglais</p> <p>*****</p> <p>English</p> <p>The Environmental Protection Act (subsection 182.1(19)) and Ontario Water Resources Act (subsection 106.1 (19)) require that the Minister publish a report no later than March 31 each year that details EPs issued in the previous calendar year.</p> <p>The report must contain the name of the person who received the order, the amount of penalty, a description of the contravention, and whether a settlement agreement was entered into and any impact on the penalty.</p> <p>Help: https://files.ontario.ca/moe_mapping/downloads/4Other/Readme_EN.docx</p> <p>*****</p> <p>Français</p> <p>Le paragraphe 182.1 (19) de la Loi sur la protection de l'environnement et le paragraphe 106.1 (19) de la Loi sur les ressources en eau de l'Ontario exigent que le ministre publie au plus tard le 31 mars de chaque année un rapport faisant état des pénalités environnementales imposées au cours de l'année précédente.</p> <p>Le rapport doit indiquer le nom du destinataire de l'arrêté, le montant de la pénalité, une description de la contravention, une indication selon laquelle une entente a été conclue et l'effet de cette entente sur la pénalité.</p> <p>Lisez-moi: https://files.ontario.ca/moe_mapping/downloads/4Other/Readme_FR.docx</p>
Status	Completed
Contact	<p>Name: Kelly Pritchard</p> <p>Voice: 905-521-7372</p> <p>Email: kelly.pritchard@ontario.ca</p> <p>Organisation: Ontario Ministry of the Environment and Climate Change</p> <p>Position: Divisional Program Specialist</p> <p>Role: custodian</p>
Cited Responsible Parties	<p>Name: Kelly Pritchard</p> <p>Email: kelly.pritchard@ontario.ca</p> <p>Organisation: Ontario Ministry of the Environment and Climate Change</p> <p>Role: custodian</p>
Geographical Bounds	<p>West bound: -95.15699</p> <p>East bound: -74.30798</p> <p>South bound: 41.6723</p> <p>North bound: 56.850117</p>
Date stamp	2018-03-22T17:12:06

